





About us 公司介绍



四川太时生物科技集团有限公司位于四川雅安,有太时生物、食品科技和药业三家控股子公司,是一家专注于各种植物提取物、植物生粉、中药饮片及食用油等天然健康系列产品研发和生产的公司。

Located in YAAN, SICHUAN, China, Sichuan Times Group Co., Itd is the holding company of the YAAN Times Biotech Co., Ltd, Times Food Technology and Times Pharma and it is a company that focuses on the R&D and manufacturing of premium plant extracts, all kinds of herbal, fruit& vegetable powders, prepared Chinese herbal medicine in slices and edible oils.

愿景 VISION 为股东、员工、客户实现美好生活创造机会

To create better life for our shareholders, employees and clients.

价值观 VALUE 尊重、坚毅、谦逊

Respect, Perseverance, Humility

使命 MISSION 成为全球天然产物领军企业

To be the leader of the natural products industry.



Development history

发展历程

2010.03

公司的生产工厂征地完成,并启动建设;

Completed the land acquisition of the company's factory and started the construction.

2014.0

成立雅安市油茶工程技术研究中心;

The Natural Products Research Institute and Camellia Research Center were established.

2015.06

公司股份制改造完成;

The company's shareholding system reform was completed.

2015.11

被评为四川省级农业产业化重点龙头企业,国家高新技术企业; Awarded as a provincial Leading Enterprise in Agriculture Industry and National High-tech Enterprise

2017.05 -

被评为四川省"万企帮万村精准扶贫行动先进企业";

Awarded as Advanced Enterprise of Ten Thousand Enterprises Helping Ten Thousand Villages Targeted Poverty Alleviation Action in Sichuan Province.

2020.06

获得FSSC22000 食品安全体系认证; Got the FSSC22000 certification of Food Safety System

2021.05

启动新工厂建设,位于雅安市经济技术开发区;

Started the construction of a new factory in Ya'an Economic and Technological Development Zone.

2009.12

雅安太时生物科技有限公司成立,并建立了公司天然产物研究 所,专注于植物天然活性成分分离研究;

YAAN TIMES BIOTECH CO., LTD was established, and the company's natural product research institute which is focusing on the separation and research of plant natural active ingredients was established in the same year.

2012.09

公司的中药提取和茶油生产线建成投产;

The herbal extraction and camellia oil production lines were completed and put into Operation.

2014.12

通过有机认证以及ISO9001认证;

Got the Organic Certification and the ISO9001 Certification.

2015.10

在新三板挂牌上市;

Successfully listed on the New OTC Market.

2016.05

获得Kosher认证,AHF Halal认证,ISO22000食品安全管理体系 认证及NSF的cGMP认证;

Got the Kosher certification, AHF certification, ISO22000 of Food Safety Management System and the GMP certification issued by NSF.

2017.12

被认定为"四川省企业技术中心";

Recognized as "Sichuan Enterprise Technology Center"

2021.04

与雨城区人民政府签订投资协议,拟投资2.5亿,占地125亩,分别 建设生产中药饮片、中药提取及食用油系列产品的3个新工厂。

Signed an investment agreement with the Yucheng Government, with an investment of 250 million yuan, covering an area of 125 mu, to build a new factory for the production lines of prepared Chinese herbal medicine in slices, Chinese herbal extraction and camellia oil series products.

2021.07

成立四川太时生物科技集团有限公司;

SICHUAN TIMES GROUP CO., LTD was established.

About us 公司介绍



四川太时生物科技集团有限公司位于四川雅安,有太时生物、食品科技和药业三家控股子公司,是一家专注于各种植物提取物、植物生粉、中药饮片及食用油等天然健康系列产品研发和生产的公司。

Located in YAAN, SICHUAN, China, Sichuan Times Group Co., Itd is the holding company of the YAAN Times Biotech Co., Ltd, Times Food Technology and Times Pharma and it is a company that focuses on the R&D and manufacturing of premium plant extracts, all kinds of herbal, fruit& vegetable powders, prepared Chinese herbal medicine in slices and edible oils.

愿景 VISION 为股东、员工、客户实现美好生活创造机会

To create better life for our shareholders, employees and clients.

价值观 VALUE 尊重、坚毅、谦逊

Respect, Perseverance, Humility

使命 MISSION 成为全球天然产物领军企业

To be the leader of the natural products industry.



Development history

发展历程

2010.03

公司的生产工厂征地完成,并启动建设;

Completed the land acquisition of the company's factory and started the construction.

2014.0

成立雅安市油茶工程技术研究中心;

The Natural Products Research Institute and Camellia Research Center were established.

2015.06

公司股份制改造完成;

The company's shareholding system reform was completed.

2015.11

被评为四川省级农业产业化重点龙头企业,国家高新技术企业; Awarded as a provincial Leading Enterprise in Agriculture Industry and National High-tech Enterprise

2017.05 -

被评为四川省"万企帮万村精准扶贫行动先进企业";

Awarded as Advanced Enterprise of Ten Thousand Enterprises Helping Ten Thousand Villages Targeted Poverty Alleviation Action in Sichuan Province.

2020.06

获得FSSC22000 食品安全体系认证; Got the FSSC22000 certification of Food Safety System

2021.05

启动新工厂建设,位于雅安市经济技术开发区;

Started the construction of a new factory in Ya'an Economic and Technological Development Zone.

2009.12

雅安太时生物科技有限公司成立,并建立了公司天然产物研究 所,专注于植物天然活性成分分离研究;

YAAN TIMES BIOTECH CO., LTD was established, and the company's natural product research institute which is focusing on the separation and research of plant natural active ingredients was established in the same year.

2012.09

公司的中药提取和茶油生产线建成投产;

The herbal extraction and camellia oil production lines were completed and put into Operation.

2014.12

通过有机认证以及ISO9001认证;

Got the Organic Certification and the ISO9001 Certification.

2015.10

在新三板挂牌上市;

Successfully listed on the New OTC Market.

2016.05

获得Kosher认证,AHF Halal认证,ISO22000食品安全管理体系 认证及NSF的cGMP认证;

Got the Kosher certification, AHF certification, ISO22000 of Food Safety Management System and the GMP certification issued by NSF.

2017.12

被认定为"四川省企业技术中心";

Recognized as "Sichuan Enterprise Technology Center"

2021.04

与雨城区人民政府签订投资协议,拟投资2.5亿,占地125亩,分别 建设生产中药饮片、中药提取及食用油系列产品的3个新工厂。

Signed an investment agreement with the Yucheng Government, with an investment of 250 million yuan, covering an area of 125 mu, to build a new factory for the production lines of prepared Chinese herbal medicine in slices, Chinese herbal extraction and camellia oil series products.

2021.07

成立四川太时生物科技集团有限公司;

SICHUAN TIMES GROUP CO., LTD was established.

QA & QC 品控中心

公司现有品控(QA、QC)人员7人,长期进行产品检测和现场质量管理,配备了高效液相色谱仪、气相色谱仪、原子吸收光谱仪等精密的检测设备,可高效精确地进行产品含量、杂质、溶剂残留、微生物和产品其他质量指标的检测分析,保证应检尽检。

公司抓好原料精选、生产控制、半成品测试、产品检测、包装入库等各个环节,确保我们产品的品质。



There are 7 quality control (QA, QC) personnel with long-term product testing and on-site quality management experience in Times Biotech. The quality control center is equipped with high-performance liquid chromatography, ultraviolet spectrophotometer, gas chromatography, atomic absorption spectrometer and other sophisticated testing equipment, which can accurately detect product content, impurities, solvent residues, microorganisms and other quality indicators.

Times Biotech keeps improving its quality control level and testing standards from the selection of the raw material, production control, semi-finished product test, final test and the packing and storage, and make sure that our products are best-in-class from nature.

Production Capacity 生产能力

日投料量20吨的植物提取物提取、精制生产线,日产 30吨茶油(包括其他植物油)生产线;

拥有1100平米的10万级净化精封包装车间;

生产管理团队有20多年本行业生产管理经验,对生产的各个环节进行严格把控,始终将为客户提供最优质的产品作为自己的目标!

At present, Times Biotech has two production lines. One is a production line for extracting and refining of plant extracts with daily feed volume of 20 tons. The other one is a camellia or other plant oil production line with a capacity of 30 tons daily output.

Times Biotech has a 100,000 - grade purification and packaging workshop of 1100 square meters.

Our production management team has more than 20 years of production management experience in this industry, and they strictly control all aspects of production, and always take providing customers with the best quality products as their own goal!

